

Hello Sunset Elementary Parents!  
日落小學家長您們好!

Planning has begun for the Fall 2018 programming of our After-School Enrichment (ASE) program.

我們正在規劃2018年度秋季學期的課後知識班項目。

As a reminder, these are extra classes that children can attend for one hour after the school day, scheduled the same day(s) each week depending on the program.

這些一小時的額外課程將會安排在每週固定同一天的放學時段。

Your child can still participate in the after-school care program after attending the ASE class. 一小時知識班結束之後，您的孩子仍然可以參加課後學習計劃。

This Spring our students have been enjoying classes in Mandarin, chess, drama, and science exploration from Tinkering with Toys and Tree Frog Treks.

在今年春季學期，學生們參加的課程包括國語、國際象棋、話劇、玩具手作和樹蛙自然科學。

Please give us your feedback on these programs and ideas for other potential classes for the Fall. This short survey will take 1-5 minutes to complete.

請給予你對課後知識班的意見和秋季新增課班的建議。這份簡短的問卷調查只需一至五分鐘。

Click on the survey link: <https://www.surveymonkey.com/r/FWYRMB6>

請點擊此問卷調查網址: <https://www.surveymonkey.com/r/FWYRMB6>